

立法會
Legislative Council

立法會FC148/13-14號文件

檔 號：CB1/F/1/1(17)B

電 話：3919 3129

日 期：2014年9月4日

發文者：財務委員會秘書

受文者：財務委員會委員

財務委員會

2014年7月11日及12日會議的跟進事項

財務委員會於2014年7月11日及12日的會議上討論關於"2016年中期人口統計的電腦設備和服務"的議程項目FCR(2014-15)11時，委員要求政府當局就規劃署及政府統計處過往在估算合資格申請興建小型屋宇的原居民數字上的合作提供資料。隨文附上政府當局的回覆，供委員參閱。

財務委員會秘書

(劉國昌)

連附件

香港特別行政區政府
財經事務及庫務局
財經事務科
香港添馬添美道二號
政府總部二十四樓



FINANCIAL SERVICES BRANCH
FINANCIAL SERVICES AND
THE TREASURY BUREAU
GOVERNMENT OF THE HONG KONG
SPECIAL ADMINISTRATIVE REGION
24TH FLOOR
CENTRAL GOVERNMENT OFFICES
2 TIM MEI AVENUE
TAMAR
HONG KONG

電話 TEL.: 2810 2280

圖文傳真 FAX.: 2537 1736

本函檔號 OUR REF.:

來函檔號 YOUR REF.:

2 September 2014

Clerk to the Finance Committee
[Attn: Mr Derek Lo]
Legislative Council Secretariat
Legislative Council Complex
1 Legislative Council Road
Central, Hong Kong

Dear Derek

Finance Committee

Follow-up to meetings on 11 and 12 July 2014

With reference to your letter to the Secretary for Financial Services and the Treasury dated 20 August 2014 regarding the said subject, I submit below our bilingual reply to the question concerning the item FCR(2014-15)11 – Computer Equipment and Services for the 2016 Population By-census.

Reply

The Census and Statistics Department is not involved in the estimation of the number of indigenous villagers eligible to apply for building small houses. The department does not have the relevant data for estimating nor projecting such number.

政府統計處沒有參與估算合資格申請興建小型屋宇的原居民數字。該處沒有估算或推算上述數字所需的資料。

Yours sincerely,

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Klaus Chan'.

(Klaus Chan)

for Secretary for Financial Services and the Treasury